
 

                                                        R O M Â N I A                                       

JUDEŢUL BRAŞOV 

PRIMĂRIA  MUNICIPIULLUI  SĂCELE  

Str. Piaţa Libertăţii nr. 17, Săcele, cod 505600, Tel/fax: 40-268-276.164 / 273.091 

www.municipiulsacele.ro,    E-mail: primaria@municipiulsacele.ro 

    HOTĂRÂREA   Nr.  190                                                  Data: 21.06.2023 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

        privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 25 mai 2023 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  21.06.2023. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 58777/13.06.2023 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, precum 

și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  Local al 

Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

             Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 25 mai 2023;    

            Având în vedere Raportul de specialitate nr. 58778/13.06.2023 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele;       

În temeiul art. 129 alin.  (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 139 

alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1)  și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele din 

data de 25 mai 2023, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

      

     PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                                       CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

         CONSILIER  LOCAL                                            SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

        DR. COMAN FELICIA                                                                  C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 19 voturi  pentru,  0 împotrivă, 0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 19  

 

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentul Relații Consiliul Local 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                                                  Anexă la H.C.L. nr. 190/21.06.2023 

 

                  JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 25.05.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală, 

cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local 

al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului 

Săcele, situat în str. Mihai Eminescu nr. 4, Sala de şedinţe a Serviciului Poliția Locală – et. 2, precum și 

prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 25 aprilie 2023 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 10 mai 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1,  4. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului și a situațiilor 

financiare ale Municipiului Săcele pe anul 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1,  4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al 

Municipiului Săcele pentru activități legate de culte religioase recunoscute de lege în România- 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al 

Municipiului Săcele pentru programe, proiecte și acțiuni culturale - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al 

Municipiului Săcele pentru acțiuni și programe  sportive - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna aprilie 2023 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adițional nr. 2/2023 la Contractul nr. 2/27.07.2021 de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public local de călători - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  
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  Avize Comisiile 1,  4.  

10. Proiect de hotărâre pentru acordarea unor facilităţi anumitor categorii de persoane, pe mijloacele de 

transport public local de călători utilizate de către societatea RATBV S.A., pe raza teritorial 

administrativă a Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului de Act Aditional nr. 6/2023 la Contractul de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public local de călatori nr. 1 din data de 20.12.2018, 

încheiat cu Societatea RATBV S.A., modificat şi completat prin Actul adiţional nr. 1/2019, Actul 

adițional nr. 2/2021, Actul adițional nr. 3/2021, Actul adițional nr. 4/2021 și Actul adițional nr. 

5/2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

12. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului 

de Investiții al R.P.L.P Săcele R.A pentru anul 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă 

lemnoasă pe picior ale partizilor, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru 

anul de producție 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a 

masei lemnoase pentru partida 92/2200156801070 din U.P. VII – Doftana, partida 

390/2200156800910 din U.P. V – Tesla și partida 397/2200156800990  din U.P. VI – Tărlung - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

15. Proiect de hotărâre pentru reactualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

142/25.04.2023 pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

287/16.11.2021  privind aprobarea Documentației de Avizare a lucrărilor de Intervenție (DALI) și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul ,,Reabilitare și modernizare Grădinița cu program 

normal nr. 4,  str. General Ion Dragalina nr. 78,  Municipiul Săcele, jud Brașov” - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

16. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L. nr. 141/21.04.2022 privind aprobarea 

proiectului și cheltuielilor legate de proiectul ,,Reabilitare şi modernizare Grădiniţă cu program 

normal nr. 4 – Str. General Ion Dragalina nr. 78, municipiul Săcele, jud. Braşov” - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 4. 

17. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-

economici privind proiectul „Semaforizare trafic pod Dârste (intersecțiile str. Câmpului, str 

Timiș, B-dul Brașovului)”  - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de sarcini al serviciului de alimentare cu apă și 

canalizare, operator Compania Apa Brașov S.A. - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-

economici privind  proiectul „Lucrări de amenajare cu tartan a locului de joacă din parcul 

«Prichindel»” din cartierul Electroprecizia - iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20.  Proiect de hotărâre pentru aprobarea Caietului de Sarcini privind activitățile de amenajare și 

întreținere parcuri și zone verzi, locuri de joacă pentru copii, din municipiul Săcele, a modelului de 

contract pentru acord-cadru și a modelului de contract subsecvent - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 
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VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 272/17.12.2020 pentru aprobarea 

Regulamentului privind identificarea, ridicarea, transportul, depozitarea și eliberarea vehiculelor fără 

stăpân sau abandonate pe domeniul public sau privat al Municipiului Săcele  - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind scoaterea din evidența contabilă a  unor obiecte de inventar din 

patrimoniul Municipiului Săcele, domeniul privat și transferul acestora către Spitalul Municipal 

Săcele și Liceul Teoretic George Moroianu  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind repartizarea a două unități locative sociale din Municipiul Săcele, Cartier 

Ștefan cel Mare, Bloc 45- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind repartizarea  locuinţelor pentru tineri în regim de închiriere,  de tip ANL, 

de pe raza  Municipiului Săcele, situate în imobilele 19 si 20 din Cartierul Ștefan cel Mare - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului informării și consultării publicului privind 

propunerile preliminare pentru actualizare Plan Urbanistic General Municipiul Săcele - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului 

și Urbanism și a Metodologiei de organizare și funcționare a acesteia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

27. Proiect de hotărâre pentru aprobarea interzicerii extinderii intravilanului în afara limitelor 

intravilanului propus prin documentația de actualizare a PUG al Municipiului Săcele aflată în curs 

de avizare - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

28. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 612/1/2023, aprobarea vânzării directe  

către titularul contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat  

 în Municipiul Săcele - Str. Viitorului  FN, înscris în CF nr. 120201 Săcele, nr. cad. 120201, în suprafață  

de 94 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

29. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 612/2/2023 și aprobarea vânzării directe 

 către titularii contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren,  situat  în 

Municipiul Săcele  -  Str. Viitorului  FN, înscris în CF nr. 101459 Săcele, nr. cad. 101459,  în suprafață 

de 100 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

30. Proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare nr. 615/2023 și aprobarea vânzării prin 

licitație, a imobilului înscris în  CF nr. 114209 Săcele, nr. cad. 114209, în suprafață de 233 mp, categoria 

de folosință  curți construcții, situat pe Str. Narciselor FN, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul 

privat  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra  cotei de 

476/516 aferente  imobilului, teren în suprafață de 2245 mp din acte (2272 mp suprafața măsurată), 

înscris în CF nr. 100561 Săcele,  nr. cadastral 100561, categoria de folosință arabil cu  destinație de drum 

și trecerea din domeniul  privat în domeniul public al Municipiului Săcele –  iniţiator PRIMAR Ing. 
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POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

32. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară a imobilului înscris în CF nr. 113302 

Săcele,  nr.top 144, situat în Municipiul Săcele, zona Bld. Brașovului nr. 160 – iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

33. Proiect de hotărâre privind  acordul în vederea executării lucrării de extindere conductă și branșament  

gaze naturale, pe terenul înscris în C.F. nr.104307 Săcele, nr.cadastral 104307, proprietatea  

Municipiului Săcele, domeniul privat – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

34. Proiect de hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantități de 90 metri steri lemn foc pentru sezonul  

rece, Compartimentului Educație Timpurie aflat în subordinea Direcției de Asistență Socială din cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 4. 

35. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc (9,67742 mst) lemn de 

 foc,  unui număr 20 pensionari silvici – iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 4 

36. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst (9,30 mc) lemn de foc, specia  

fag și diverse tari, către Biserica Evanghelică-Lutherană, Parohia Satulung - Joseni– iniţiator PRIMAR 

Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4 

37. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 4 mst (2,48 mc) lemn de foc, specia 

 fag și diverse tari, către Asociația HMIK – iniţiator PRIMAR Ing.  POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4 

 

 

38. Diverse. 

          1.Informare cu privire la solicitarea de cumpărare imobil teren de către S.C. Horticultorul S.R.L. 

 

 La şedinţă au participat: 

                   - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                   - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect – Șef 

                    - d-l Brânzea Ovidiu – șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

          - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, 

Ordonanțare, C.F.P.P. 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                   - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin - Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

          - d-l Matei Ion - șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

         - d-l Bălan Eugen – Șef Birou Investiții 

                    - d-l Jinga Ovidiu – insp.  Biroul Investiții 

          - d-na Vaida Marcela – insp.  Biroul Investiții 

          - d-l Birișu Ioan Dumitru – insp. Compartiment Transport Public 

          - d-na Hanu Carmen – insp. Compartiment Educație Timpurie 

                    - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                    - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                    - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                    - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul 

Săcele 
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                    -  d-l Hermenean Sorin – Director R.P.L.P.  Săcele R.A. 

                    - d-l Pară Sorin – din partea societății civile.  

         

           Ședința este prezidată de d-na consilier local dr. Coman Felicia. 

           D-na Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru 

a face apelul nominal.  

          D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți 18 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 17 prezenți fizic și 1 

consilier local online, respectiv d-l Jitaru Gheorghe. Dumneaei anunță că înainte de a se începe 

dezbaterea proiectelor înscrise pe ordinea de zi, un consilier local depune jurământul, respectiv d-l 

Ciorici Mihai. 

         Se oficiază ceremonia de depunere a jurământului de către d-l Ciorici Mihai (H.C.L. nr. 144),  iar  

d-na Secretar General îi aduce la cunoștință că va putea participa la vot începând cu punctul nr. 3 de pe 

ordinea de zi, primele două proiecte înscrise pe ordinea de zi fiind de aprobare a proceselor verbale din 

ședințele anterioare. 

            D-na Președinte dă cuvântul d-lui Primar. 

            D-l Primar ia cuvântul și spune că ședința nu se desfășoară în locația obișnuită, spațiul actual 

având unele inconveniente, dar se speră că este o soluție temporară, pentru două luni. Dumnealui 

anunță, deasemenea,  scoaterea de pe ordinea de zi a  unui  proiect de hotărâre, respectiv: 

          29. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare nr. 612/2/2023 și aprobarea 

vânzării directe către titularii contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - 

teren,  situat  în Municipiul Săcele  -  Str. Viitorului  FN, înscris în CF nr. 101459 Săcele, nr. cad. 

101459,  în suprafață de 100 mp– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

          D-l Primar anunță că sunt proiecte de hotărâre înscrise pe ordinea de zi suplimentară, face 

cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță care sunt 

proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

         38. Proiect de hotărâre pentru reactualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. 

nr. 59/22.03.2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Reabilitare, 

extindere, mansardare imobil cladire ,,internat fete” și schimbării destinației în bloc locuințe sociale” 

astfel cum a fost modificată prin H.C.L. nr.48/28.02.2019  și actualizați prin H.C.L nr.213/26.08.2021 – 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

         39. Proiect de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul 

 „DALI – Bretea str. Hărmanului - reabilitare și modernizare”, aprobați prin H.C.L. nr. 251/28.07.2022- 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

         40. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a  indicatorilor tehnico-economici, la 

faza obtinerii Autorizației de Construire și a Proiectului tehnic pentru investiția „Creare de spații pentru 

activități comunitare și petrecerea timpului liber” - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

         41. Proiect de hotărâre privind  aprobarea la nivelul  U.A.T. Municipiul Săcele a  Procedurii  

interne de implementare a programului privind casarea autovehiculelor uzate - inițiator Primar Ing. Popa 

Virgil. 

        42.  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării UAT Municipiul Săcele la apelul de proiecte 

cu titlul „Planul Național de Redresare și Reziliență. Pilonul VI: Politici pentru noua generație. 

Componenta C15: Educație. Reforma 6: Actualizarea cadrului legislativ pentru a asigura standarde 

ecologice de proiectare, construcție și dotare în sistemul de învățământ preuniversitar. Investiția 10: 

Dezvoltarea rețelei de școli verzi și achiziționarea de microbuze verzi”, aprobarea proiectului 

“Microbuze verzi în școlile din județul Brașov”, a Acordului de parteneriat și delegarea dreptului UAT 

Municipiul Săcele de depunere a aplicației de finanțare către UAT Județul Brașov - inițiator Primar Ing. 

Popa Virgil. 

      43.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Asociere dintre Municipiul Săcele și 

Municipiul Braşov pentru realizarea în comun a achiziţiei de mijloace de transport public – autobuze 

nepoluante 10 m, în cadrul proiectului PNRR C10-I1.1-91: “Achiziție de autobuze nepoluante în Zona 

Metropolitană Brașov”- contract de finanțare nr. 135391/29.11.2022 - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

      44.  Proiect de hotărâre  privind  acordul pentru desfășurarea proiectului ,,CENTRUL DE ZI 

SENIOR- Model pilot de furnizare servicii psiho- socio- medicale integrate și inovare socială”, de către 

Asociația Filantropică Medical Creștină CHRISTIANA, în imobilul  înscris în CF nr. 104489 Săcele, nr. 

cadastral 104489-C2 - inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 
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      D-na Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru) și ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  

          D-l Viceprimar anunță că nu participă la vot la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi, la fel anunțând și 

d-na consilier local Voicescu Nicoleta Teonia. 

          D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că dumneaei nu participă la la punctul nr. 2 de pe ordinea 

de zi , întrucât nu a fost prezentă la ședința respectivă. 

           D-na  Președinte anunţă că se trece  la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, privind 

aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data 

de 25 aprilie 2023. 

          D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Ciorici 

Mihai nu participă la vot). H.C.L. nr.  145. 

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul 

de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 10 mai 2023.   

         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, d-na consilier local Paniti Izabella nu participă la vot 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-l consilier local Ciorici 

Mihai și d-na consilier local Paniti Izabella nu participă la vot). H.C.L. nr.  146. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  147. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului și a situațiilor financiare ale 

Municipiului Săcele pe anul 2022. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  148.             

         D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului 

Săcele pentru activități legate de culte religioase recunoscute de lege în România. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  149.                         

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului Săcele 

pentru programe, proiecte și acțiuni culturale.  

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-l Géczi Gellért nu participă la vot și nici la 

deliberări  

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-l Géczi Gellért și d-na 

Voicescu Nicoleta Teonia nu participă la vot). H.C.L. nr.  150. 

        D-na  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului 

Săcele pentru acțiuni și programe  sportive.     

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr.  151. 

       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna aprilie 2023 pentru cadrele 

didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât 

cea de reşedinţă. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 152. 

       D-na Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Actului Adițional nr. 2/2023 la Contractul nr. 2/27.07.2021 de delegare a 

gestiunii serviciului de transport public local de călători.  

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 153. 

       D-na Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  

de hotărâre pentru acordarea unor facilităţi anumitor categorii de persoane, pe mijloacele de transport 

public local de călători utilizate de către societatea RATBV S.A., pe raza teritorial administrativă a 

Municipiului Săcele. 

  D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 154. 

       D-na Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea proiectului de Act Aditional nr. 6/2023 la Contractul de delegare a 

gestiunii serviciului de transport public local de călatori nr. 1 din data de 20.12.2018, încheiat cu 

Societatea RATBV S.A., modificat şi completat prin Actul adiţional nr. 1/2019, Actul adițional nr. 

2/2021, Actul adițional nr. 3/2021, Actul adițional nr. 4/2021 și Actul adițional nr. 5/2022.  

      D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 155. 
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       D-na Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru  aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului de 

Investiții al R.P.L.P Săcele R.A pentru anul 2023. 

D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 156. 

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă pe 

picior ale partizilor, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de producție 

2023. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 157. 

        D-na Președinte propune să se treacă la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la 

proiectul de  hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a 

masei lemnoase pentru partida 92/2200156801070 din U.P. VII – Doftana, partida 390/2200156800910 

din U.P. V – Tesla și partida 397/2200156800990  din U.P. VI – Tărlung. 

        D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr.  158. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru reactualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

142/25.04.2023 pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

287/16.11.2021  privind aprobarea Documentației de Avizare a lucrărilor de Intervenție (DALI) și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul ,,Reabilitare și modernizare Grădinița cu program 

normal nr. 4,  str. General Ion Dragalina nr. 78,  Municipiul Săcele, jud Brașov”. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr.  159. 

        D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă nu mai au loc discuții pe proiectele de hotărâre înscrise pe 

ordinea de zi. 

        D-na Președinte spune că nu s-au solicitat discuții de către nici o comisie. 

        D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă la comisia de specialitae nr. 2 nu s-au solicitat discuții. 

        D-l Medianu Gheorghe spune că la acest punct nu s-au solicitat discuții. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că și în cazul comisiilor care nu au spre avizare anumite 

proiecte de hotărâre și au consemnat în procesul verbal că se doresc discuții pe plen, să se menționeze 

acest lucru pentru a li se da curs.   

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L. nr. 141/21.04.2022 privind aprobarea proiectului 

și cheltuielilor legate de proiectul ,,Reabilitare şi modernizare Grădiniţă cu program normal nr. 4 – Str. 

General Ion Dragalina nr. 78, municipiul Săcele, jud. Braşov”.  

       D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L.  nr. 160. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

 proiectul „Semaforizare trafic pod Dârste (intersecțiile str. Câmpului, str Timiș, B-dul Brașovului)”. 

        D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 împotrivă și discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu solicitarea de transmitere a documentelor cerute în ședința pe 

comisii. 

        D-na Secretar General spune că documentele solicitate au fost transmise. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că au fost transmise o parte dintre ele și menționează că a solicitat 

d-lui Bălan Eugen prezența proiectantului în plenul ședinței consiliului local. 

        D-l Bălan Eugen spune că acesta nu a putut veni.  

        D-l Popa Marius Cristian solicită ca înainte de a fi inserate materialele în foldere în vederea 

transmiterii consiliului local acestea să fie citite de cineva. 

        D-l Primar îl întreabă pe d-l consilier local Popa dacă se referă strict la acest punct de pe ordinea de 

zi, dacă are vreo obiecție aici. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că are și obiecții pe care dorește să le expună. 

        D-na Secretar General spune că s-a discutat asupra acestor aspecte și în cadrul ședințelor pe comisii 

de specialitate. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că dorește să le prezinte și în plen și prezintă punctual erorile 

semnalate, astfel la cap. 3.3- orientări propuse față de punctele cardinale și zonele de interes, se dau 

niște coordonate pentu situarea Municipiului Săcele, care se regăsesc în fața unei primării dintr-o 

localitate din județul Argeș, la vecini apare la Nord Municipiul Brașov și Comuna Tărlungeni, ori 

Municipiul Brașov este Vest, la Nord este Comuna Tărlungeni, Prejmerul și Sânpetru, la Est nu este 

menționat nici un vecin, la Sud apare Timișul de Jos și Comuna Dârste, iar la Vest apare Municipiul 

Brașov, care este corect, dar este o documentație tehnică care este prezentată consiliului local în acest 

mod. 

        D-na Secretar General spune că, așa cum a susținut în cadrul ședinței pe comisii de specialitate, 

fiecare serviciu de specialitate poartă responsabilitatea atunci când întocmește procesul verbal de 

recepție al unui document/serviciu și este răspunzător pentru greșeli. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că la capitolul privind zonarea seismică, scris eronat ,,seizmică”, 

harta seismică este luată de pe wilkipedia, nicidecum nu este vorba de acea harta seismică care se 

regăsește în toate celelalte SF-uri și DALI-uri pe care le-au aprobat până la acest moment, apoi la cap. 

IV, unde sunt indicatorii financiari și indicatorii economici care trebuie obligatoriu să fie calculați, 

conform OUG nr. 907/2016, peste tot apare ,,nu e cazul”, pe de o parte, fiind un obiectiv de investiții 

care nu generează venituri, teoretic nu ar trebui calculați, dar practic, legea ne obligă, chiar dacă sunt cu 

minus, trebuie să se regăsească calaculați. 

       D-l Primar solicită să se ia legătura cu cei care au realizat această documentație pentru a se îndrepta 

erorile semnalate, iar ulterior să fie retransmisă către consiliul local. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că documentația trebuie retransmisă inclusiv cu planul topografic 

avizat de Oficiul de Cadastru, așa cum stipulează OUG nr. 907/2016. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 161. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Caietului de sarcini al serviciului de alimentare cu apă și canalizare, operator 

Compania Apa Brașov S.A. 

       D-na Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 162. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind  
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proiectul „Lucrări de amenajare cu tartan a locului de joacă din parcul «Prichindel»” din cartierul 

Electroprecizia. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 163. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru aprobarea Caietului de Sarcini privind activitățile de amenajare și întreținere parcuri 

și zone verzi, locuri de joacă pentru copii, din municipiul Săcele, a modelului de contract pentru acord-

cadru și a modelului de contract subsecvent. 

         D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 164. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că are o remarcă, așa cum a discutat și în ședința pe comisii, la 

acest punct de pe ordinea de zi nu s-a transmis referatul de aprobare și raportul de specialitate, deși 

existau în dosar în format letric. 

         D-l Viceprimar spune că s-au primit cele două înscrisuri. 

         D-na Secretar General spune că este posibil să fi existat o problemă la descărcare la d-l consilier 

local Popa, dar aceste documente au fost transmise. 

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 272/17.12.2020 pentru aprobarea 

Regulamentului privind identificarea, ridicarea, transportul, depozitarea și eliberarea vehiculelor fără 

stăpân sau abandonate pe domeniul public sau privat al Municipiului Săcele. 

       D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-na Secretar General spune că la acest punct s-a transmis și varianta cu modificările intervenite 

evidențiate, menționand că sunt doar de ordin legislativ. 

D-l Popa Marius Cristian spune că era oportun să se menționeze acest lucru în raportul de 

specialitate, modificările să fie menționate punctual. 

D-l Jónás András întreabă dacă la aceste vehicule intră și remorcile agricole.       

D-l Diniță-Ardeleanu Constantin spune că intră și acestea.                                         

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 165. 

    D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind scoaterea din evidența contabilă a  unor obiecte de inventar din patrimoniul 

Municipiului Săcele, domeniul privat și transferul acestora către Spitalul Municipal Săcele și Liceul 

Teoretic George Moroianu  . 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                         Se supune la vot  proiectul de hotărâre  și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.                

nr. 166. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind repartizarea a două unități locative sociale din Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel 

Mare, Bloc 45. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 



 

11 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 167. 

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind repartizarea  locuinţelor pentru tineri în regim de închiriere,  de tip ANL, de pe raza  

Municipiului Săcele, situate în imobilele 19 si 20 din Cartierul Ștefan cel Mare. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 168.  
       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind însușirea raportului informării și consultării publicului privind propunerile 

preliminare pentru actualizare Plan Urbanistic General Municipiul Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

                       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 169. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind actualizarea componenței Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului și Urbanism și a 

Metodologiei de organizare și funcționare a acesteia. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-na Președinte anunță că la acest punct sunt și buletine de vot. 

D-na Secretar General spune că la acest proiect de hotărâre sunt doar 18 voturi exprimate, pe 

buletine de vot, d-l consilier local Jitaru Gheorghe neavând posibilitatea de a vota, fiind online. 

       Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv : Arh. Manuela Alina Roznovăț - Arhitect Șef – 

Președinte: 17 voturi pentru, 1 vot nul;  Ing. Dan Ștefan Boberschi - membru specialist în domeniul 

construcțiilor: 16 voturi  pentru,  2 împotrivă;  Stanciu Mioara - asistent medical principal igienă - 

membru specialist în domeniul sănătății  publice desemnat de DSP Brașov: 17 voturi pentru, 1 vot nul; 

 Ing. Horia Preduș - membru specialist în domeniul infrastructurii transportului rutier: 17 voturi                    

pentru, 1 vot nul;  Insp. Vănășilă Alina – secretar comisie: 17 voturi pentru, 1 vot nul  (d-l Jitaru 

Gheorghe nu participă la vot). 

                         Se supune la  vot  proiectul de hotărâre, în integralitatea sa  și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru). H.C.L. nr. 170. 

   D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru aprobarea interzicerii extinderii intravilanului în afara limitelor intravilanului propus prin 

documentația de actualizare a PUG al Municipiului Săcele aflată în curs de avizare. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru și 2 abțineri  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu discuții în plen. 

     D-na Secretar General spune că s-a transmis nota de completare aferentă acestui punct de pe ordinea 

de zi și, înainte de a fi supus spre aprobare, dorește să dea cititire art. 1, care va avea următorul conținut: 

,,Se interzice până la aprobarea PUG extinderea intravilanului în afara limitelor intravilanului propus 

prin documentația de actualizare a PUG al municipiului Săcele aflată în curs de avizare.”   

     D-na Popescu Gabriela întreabă dacă există o limită de timp pentru această avizare. 

     D-l Primar spune că limita de timp este 31.12.2023, dacă nu se va prelungi. 

     D-na Secretar General spune că la acest moment legislația așa prevede. 



 

12 

     D-l Popa Marius Cristian spune că, așa cum a discutat și cu d-na Secretar General, este oportun să 

integreze acestui articol și un termen limitativ, de tipul ,,nu mai târziu de…”, pentru că se va ajunge la 

situația de acum, respectiv PUG-ul a început din  anul 2009 și au trecut 14 ani de atunci, iar fără un 

termen limită se cade exact pe articolul inițial. 

     D-l Primar spune că nu se poate insera nici un termen limită, existând un motiv pentru care nu s-a 

putut aproba PUG-ul și nu doar la noi, ci și în multe alte localități, Municipiul Brașov începând 

demersurile în acest sens înainte de 2009 și nu este gata,  iar la acest moment este în urma noastră, 

menționând că nu se știe ce se poate întâmpla în continuare cu privire la un singur aviz pe care 

dumnealui îl consideră cu probleme, respectiv avizul Transelectrica, deoarece există o problemă destul 

de complicată în Cart. Gârcini, unde sunt locuințe construite sub culoarul de 400 KV și trebuie analizat 

ce soluții se pot identifica astfel încât să se poată aviza soluția care este deja gata, care este în curs de 

avizare, s-au luat deja foarte multe avize și specifică că dorește să aibă o discuție cu Transelectrica în 

cursul lunii iunie, alături de alte UAT-uri care au probleme, cu privire la acest subiect, pentru a se 

debloca situația, deoarece aici s-a produs blocajul pentru multe localități, la ora actuală fiind imposibil 

să se deblocheze culoarul LEEA de 400, în Săcele fiind două culoare mari, dar doar unul este cu 

probleme, respectiv cel care traversează Cart. Gârcini unde sunt peste 80-100 de locuințe construite și 

având în vedere că la ora actuală este în vigoarea acea lege cu locuințele informale, se încearcă 

identificarea unei soluții, concluzia este că nu se poate da un termen limitativ, atunci când se avizează 

PUG-ul, hotărârea aceasta nu mai este aplicabilă. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că atunci acest nou articol nu mai are sens. 

     D-l Primar spune că interesul nostru este să avem PUG-ul avizat cât mai repede, în acest sens se 

întreprind toate demersurile. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că în cadrul ședinței pe comisii, așa cum s-a discutat și cu d-na 

Arhitect-Șef, s-a menționat că dacă la un moment dat va fi o investiție de interes local și va fi necesar ca 

acea investiție să fie în zona respectivă, atunci dumneaei va supune atenției consiliului local avizul de 

principiu în vederea obținerii studiului de oportunitate pentru realizarea acelei lucrări. 

      D-l Primar spune că dacă va veni un investitor major, în mod sigur se vor găsi soluții.  

      D-na Stoica Gabriela spune că se poate menționa acest lucru. 

      D-l Viceprimar spune că orice hotărâre de consiliu local poate suferi modificări, completări, se poate 

abroga, etc, în baza altor hotărâri, iar dacă s-ar impune până la aprobarea noului PUG, dacă ne vom afla 

într-o situație de acest tip, se poate veni cu un alt proiect de hotărâre care să fie supus spre aprobare 

consiliului local. 

      D-na Stoica Gabriela spune că ar trebui să se mai introducă un articol în care să se menționeze ce se 

întâmplă în cazul în care apare o astfel de oportunitate. 

      D-l Primar spune că proiectul  trebuie să rămână în forma prezentată. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că s-au mai lăsat proiecte așa cum au fost prezentate ședința trecută, 

iar  acum s-a înscris iarăși pe ordinea de zi proiectul cu Grădinița nr. 4. 

      D-l Primar spune că nu este aceeași situație, s-au tot primit solicitări de clarificări de la ADR Centru 

și se face exact ceea ce se solicită, deși lucrările sunt executate în proporție de 60%. 

       D-na Secretar General spune, referitor la interpelarea d-lui consilier local Popa cu privire la 

supunerea spre aprobare din nou a unor proiecte, că ni s-a comunicat inclusiv că o hotărâre de consiliu 

nu a fost dată la momentul potrivit, deși a fost cerută printr-o solicitare de clarificări și menționează că 

depinde de persoana care verifică. 

        D-l Primar spune că ceea ce este important este că se încearcă și se va reuși să se finalizeze aceste 

proiecte GAL în cursul acestui an. 

       D-na Popescu Gabriela spune că dacă nu se face un articol și cu excepțiile acceptate, investitorul 

vede doar că se interzice extinderea intravilanului. 

        D-l Primar spune că dacă va veni un astfel de investitor, se vor găsi soluții. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că se știe care a fost situația urbanistică până acum, nu poate 

afirma că acum este mai bine, dar Săcelele are un renume prost de mulți ani că la urbanism este haos, 

acum nu mai este chiar așa, dar dacă se legiferează o interzicere pentru o perioadă pe care nimeni nu 

poate să o prevadă nu este în regulă. 

      D-l Primar spune că d-l consilier Popa a afirmat că la urbanism este haos, dar din anul 2016, de la 

începerea mandatului dumnealui, lucrurile s-au deblocat total, dar nu există documentație tehnică care să 

fie depusă și să nu aibă probleme din cauza statutului juridic al terenurilor, care s-a făcut până în anul 

2016 deficitar, fiind un haos total față de punerea în posesie, proprietate, terenuri, etc. situație în care a 

fost implicat și d-l consilier local Popa la acel moment. 
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     D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă d-l Primar are să-i reproșeze ceva referitor la activitatea 

dumnealui din acea perioadă. 

      D-l Primar spune că sunt procese în instanță în acest sens. 

      D-na Secretar General spune că s-ar putea veni cu o completare la acel articol, dacă este agreată de 

consiliul local, respectiv introducerea  completării la articolul citat de dumneaiei, după cum urmează: 

,,cu excepții care sunt oportune și imperios necesare pentru dezvoltarea Municipiului Săcele”. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că așa s-ar putea vedea că totuși există o posibilitate.  

     D-l Primar spune că dacă se tot modifică limita de intravilan legată de PUG, vom avea mari 

probleme, întrucât 2 ani a durat definirea intravilanului, deoarece au fost probleme pentru că tot timpul 

se inițiau PUZ-uri, iar termenul de invesție se referă și la o mică hală, nu doar la investițiile de amploare, 

dacă va exista o investițe majoră, așa cum a afirmat și d-l Viceprimar, se poate modifica această 

hotărâre, dar nu trebuie dat loc la interpretări și să se pericleze ceea ce s-a realizat până acum. 

     D-na Secretar General spune că nu vede o problemă cu acea completare la care a făcut referrire, 

întrucât tot consiliul local va decide asupra oportunității unei investiții. 

      D-l Viceprimar spune că mai există un aspect la care nu s-a făcut refereire, astfel în procesul verbal 

al ședinței de dezbatere publică la care nu au luat parte și colegii consilieri locali, se face referire la 

faptul că în noul PUG există suprafață de intravilan, existentul propus fiind de 500 ha, odată cu noul 

PUG, intravilanul municipalității se va și extinde, față de PUG-ul aprobat în 2001 și în situația în care 

vor veni investitori se vor găsi soluții poate chiar pe această variantă aflată în avizare.  

      D-l Popa Marius Cristian spune că ne referim la noua limită din PUG-ul propus și întreabă ce 

valoare juridică are aceată limită nefiind PUG-ul aprobat. 

      D-na Secretar General spune că la acest moment nu are nici o valoare. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că în acest caz, hotărârea este nulă de drept. 

      D-l Primar spune că acesta este un simplu punct de vedere. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că este unul argumentat. 

     D-l Primar spune că dacă se aprobă în altă formă decât cea propusă, se blochează PUG-ul care este la 

final, iar dacă se modifică limita de intravilan în timpul luării avizelor, acestea nu mai sunt valabile și 

este zadarnică munca de până acum. 

                          Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă 10 voturi pentru, 2 împotrivă (d-l Popa Marius 

Cristian și d-l Costea Cătălin Ionuț) și 7 abțineri ( d-na Balint Tunde Sara, d-na Stoica Gabriela, d-na Paniti 

Izabella, d-l Ciorici Mihai, d-na Popescu Gabriela,  Florescu Marius și d-l Gîndac Nicolae). H.C.L. nr. 171. 

                         D-l Popa Marius Cristian întreabă care variantă a fost aprobată. 

                         D-na Secretar General spune că a fost aprobată varianta cu nota de completare, căreia i-a dat citire. 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre  privind însușirea raportului de evaluare nr. 612/1/2023, aprobarea vânzării directe către titularul 

contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat  în Municipiul Săcele - 

Str. Viitorului  FN, înscris în CF nr. 120201 Săcele, nr. cad. 120201, în suprafață de 94 mp. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 1 abținere 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 172.             

      D-na Președinte anunță că, având în vedere că punctul nr. 29 a fost retras de pe ordinea de zi,  se trece la 

punctul nr. 30 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre privind însușirea Raportului de 

evaluare nr. 615/2023 și aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în  CF nr. 114209 Săcele, nr. 

cad. 114209, în suprafață de 233 mp, categoria de folosință  curți construcții, situat pe Str. Narciselor FN, 

proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 173.             

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 31 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra  cotei de 476/516 

aferente  imobilului, teren în suprafață de 2245 mp din acte (2272 mp suprafața măsurată), înscris în 
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CF nr. 100561 Săcele,  nr. cadastral 100561, categoria de folosință arabil cu  destinație de drum și trecerea 

din domeniul  privat în domeniul public al Municipiului Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen, au fost solicitate niște modificări 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că au fost discuții și în ședința pe comisii de specialitate referitor la 

faptul că în extrasul CF există o ipotecă de 48.000 mii euro. 

D-na Secretar General spune că ipoteca este la B10, pe care nu o acceptăm. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu o acceptăm din punct de vedere al cotelor părți care sunt 

cedate, însă, cum s-a discutat,  această ipotecă se împarte în indiviziune. 

D-na Secretar General spune că această ipotecă nu se împarte pe celelalte cote, municipiul va avea 

476/516 , iar pe cea care are ipotecă nu o acceptăm. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că dacă ne uităm pe rapoarte, se vede că apare per 516, deci ipoteca 

se împarte inclusiv pe celelalte părți indivize, din punct de vedere juridic, nu se individualizează, părerea 

dumnealui, argumentată,  fiind că noi preluăm parte din cota indiviză din cei 48. 000 euro. 

     D-l Primar spune că acest lucru este exclus. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă cine răspunde dacă se preia și parte din ipotecă. 

     D-l Viceprimar spune că inclusiv notarul și-a exprimat un punct de vedere și a susținut că este în 

regulă. 

    D-na Secretar General spune că chiar astăzi s-a discutat cu notarul în acest sens și menționează că este 

exclusă ipoteza formulată de d-l consilier local Popa și face o analogie cu o persoană care stă la bloc, 

care are o ipotecă pe apartement, dar nu și pe părțile comune deținute de acea persoană. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că din prisma băncii nu se interpretează așa, băncile au imposibilitate 

de executare, dar fizic s-ar îndrepta, conform teoriei de drept este așa.  

    D-na Secretar General spune că la sarcini este doar B10, care nu este acceptată și reiterează faptul că 

nu se preia partea din ipotecă. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 174.                 

      D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 32 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară a imobilului înscris în CF nr. 113302 Săcele,  nr.top 

144, situat în Municipiul Săcele, zona Bld. Brașovului nr. 160. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  175.             

    D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 33 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  acordul în vederea executării lucrării de extindere conductă și branșament gaze naturale, pe 

terenul înscris în C.F. nr.104307 Săcele, nr.cadastral 104307, proprietatea  Municipiului Săcele, domeniul 

privat. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  176.             

    D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 34 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea gratuită a unei cantități de 90 metri steri lemn foc pentru sezonul rece, 

Compartimentului Educație Timpurie aflat în subordinea Direcției de Asistență Socială din cadrul aparatului 

de specialitate al Primarului Municipiului Săcele. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  177.                       

D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 35 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc (9,67742 mst) lemn de  foc,  unui 

număr 20 pensionari silvici. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Președinte anunță că votul este secret. 

     Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv D-l Arsu Lagusi Gheorghe: 18 voturi pentru, 0 

împotrivă, D-na Bandila Norica: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-na Cioloca Ninis Prunela: 18 voturi 

pentru, 0 împotrivă, D-l Farkas Stefan: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-na Harica Olimpia: 18 voturi 

pentru, 0 împotrivă, D-l Illyes Ioan: 18 voturi pentru, 0 împotrivă,  D-l Ioriatti Adolf: 18 voturi pentru, 0 

împotrivă, D-l Mihalciuc Vasile: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-na Mihul Maria: 18 voturi pentru, 0 

împotrivă, D-l Nitescu Adrian Valerian: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-l Scridon Ioan: 18 voturi 

pentru, 0 împotrivă, D-l Simion Alexandru: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-l Simion Nicolae: 18 voturi 

pentru, 0 împotrivă, D-na Szabo Elena: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-l Tesileanu Barbu: 18 voturi 

pentru, 0 împotrivă, D-na Baias Onita: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-na Cojocaru Ana: 18 voturi 

pentru, 0 împotrivă, D-na Czimbor Izabella: 18 voturi pentru, 0 împotrivă, D-na Nedelcu Ioana: 18 

voturi pentru, 0 împotrivă, D-na Papp Margit: 18 voturi pentru, 0 împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe un 

participă la vot). H.C.L. nr.  178.             

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 36 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst (9,30 mc) lemn de foc, specia fag și diverse 

tari, către Biserica Evanghelică-Lutherană, Parohia Satulung - Joseni. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Tóth 

Sándor  lipsește momentan din sala de ședințe). H.C.L. nr.  179.             

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 37 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a cantității de 4 mst (2,48 mc) lemn de foc, specia  fag și diverse 

tari, către Asociația HMIK. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  180.             

        D-na Președinte propune o scurtă  pauză.  

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 38 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru reactualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr.59/22.03.2018 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Reabilitare, extindere, mansardare imobil cladire 

,,internat fete” și schimbării destinației în bloc locuințe sociale” astfel cum a fost modificată prin H.C.L. 

nr.48/28.02.2019  și actualizați prin H.C.L. nr. 213/26.08.2021. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
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 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

181.             

         D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 39 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul  „DALI – Bretea str. 

Hărmanului - reabilitare și modernizare”, aprobați prin H.C.L. nr. 251/28.07.2022. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

182.             

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 40 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici, la faza obtinerii 

Autorizației de Construire și a Proiectului tehnic pentru investiția „Creare de spații pentru activități 

comunitare și petrecerea timpului liber”. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  183.             

        D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 41 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  aprobarea la nivelul  U.A.T. Municipiul Săcele a  Procedurii  interne de implementare a 

programului privind casarea autovehiculelor uzate. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Stoica Gabriela spune că la un anumit articol se stipulează că beneficiarii programului trebuie 

să solicite certificat de neurmărire fiscală și întreabă de ce este necesar acest lucru, din moment ce acesta 

există în instituție, existând și un act normativ în acest sens care prevede că documentele existente în 

cadrul instituției nu se mai solicită. 

D-na Secretar General spune că pentru eliberarea unui certificat fiscal, consiliul local a aprobat o 

taxă de 5 lei, dar fiecare beneficiar al programului își încarcă singur documentația necesară aplicării la 

acest proiect, trebuie să aibă toate documentele.  

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

184.             

          D-l Diniță-Ardeleanu Constantin spune că este o cerință stipulată prin Ordinul Ministerului 

Mediului, Apelor şi Pădurilor nr. 2261/2022, respectiv prin art. 9 alin. (1) lit. c):, conform căruia 

(solicitantul)  ,,nu este înregistrat cu obligaţii restante de plată a taxelor, impozitelor, amenzilor şi 

contribuţiilor către bugetul de stat şi bugetul local, conform prevederilor legale în vigoare” 

         D-l Primar reiterează faptul că solicitantul își va încărca singur pe platformă documentația 

necesară. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că așa cum a dat citire din legislație d-l Diniță-Ardeleanu 

Constantin nu reiese faptul că solicitantul nu trebuie să depună certificatul, ci că nu este înregistrat cu 

obligații restante, astfel putând să fie verificat și în baza de date.  

       D-l Diniță-Ardeleanu Constantin spune că în lipsa certificatului nu se poate face dovada. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că dacă fiecare solicitant își încarcă singur documentele pe 

platforma AFM, trebuie să facă dovada, încărcând certificatul. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că dacă este vorba de platforma AFM, este în regulă. 

       D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 42 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării UAT Municipiul Săcele la apelul de proiecte cu titlul „Planul Național 

de Redresare și Reziliență. Pilonul VI: Politici pentru noua generație. Componenta C15: Educație. Reforma 
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6: Actualizarea cadrului legislativ pentru a asigura standarde ecologice de proiectare, construcție și dotare în 

sistemul de învățământ preuniversitar. Investiția 10: Dezvoltarea rețelei de școli verzi și achiziționarea de 

microbuze verzi”, aprobarea proiectului “Microbuze verzi în școlile din județul Brașov”, a Acordului de 

parteneriat și delegarea dreptului UAT Municipiul Săcele de depunere a aplicației de finanțare către UAT 

Județul Brașov. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  185.             

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 43 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Protocolului de Asociere dintre Municipiul Săcele și Municipiul Braşov pentru 

realizarea în comun a achiziţiei de mijloace de transport public – autobuze nepoluante 10 m, în cadrul 

proiectului PNRR C10-I1.1-91: ,,Achiziție de autobuze nepoluante în Zona Metropolitană Brașov”- contract 

de finanțare nr. 135391/29.11.2022. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  

186.             

          D-na Președinte anunță că se trece la punctul nr. 44 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  acordul pentru desfășurarea proiectului ,,CENTRUL DE ZI SENIOR- Model pilot de 

furnizare servicii psiho- socio- medicale integrate și inovare socială”, de către Asociația Filantropică 

Medical Creștină CHRISTIANA, în imobilul  înscris în CF nr. 104489 Săcele, nr. cadastral 104489-C2. 

        D-na Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. 

nr.  187.             

     D-na Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde este înscrisă o informare, respectiv 

Informare cu privire la solicitarea de cumpărare imobil teren de către S.C. Horticultorul S.R.L., care a 

fost transmisă. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă, referitor la informare, dacă s-a făcut dezmmembrarea pentru 

Kaufland.  

     D-l Primar spune că se lucrează la ea, pentru Kaufland, pentru Tramar. 

     D-l Brânzea Ovidiu spune că se așteaptă ultima variantă de la Kaufland.  

     D-l Popa Marius Cristian spune că la următoarea dezmembrare poate fi inclus și S.C. Horticultorul 

S.R.L. 

     D-l Primar spune că deocamdată se analizează acest subiect. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă care este motivul, dacă acesta solicită și pentru alții se poate face. 

     D-l Primar spune că  acolo, din ceea ce cunoaște, contractul de închiriere este spre final și se va 

analiza oportunitatea, întrucât toți ceilalți care au solicitat realizează investiții și trebuie văzut ce dorește 

solicitantul, întrucât Tramar-ul face o investiție destul de mare, la fel și Kaufland-ul și dacă și restul va 

dosri să facă investiții se va face dezmembrare și se va vinde. 

      D-na Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă Tramar-ul și ceilalți au făcut vreo solicitare în acest sens către 

consiliul local. 

      D-l Primar spune că solicitarea s-a făcut către Primărie, executivul face documente și le supune spre 
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aprobare la momentul oportun. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că cererile cu privire la patrimoniu se fac către consiliul local, care, 

conform OUG nr. 57/2019, are putere de decizie în acest sens.  

     D-l Primar spune că, la momentul potrivit, solicitantul va face cererile necesare. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că d-l Primar are informații pe care dânșii nu le dețin și se pare că 

pentru unii se poate, iar pentru ații nu.  

     D-l Primar spune că d-l consilier local Popa nu înțelege corect ceea ce a expus anterior. 

     D-l Pară Sorin ia cuvântul și întreabă de ce se persistă în încălcarea drepturilor dumnealui de acces la 

ședințele Consiliului Local, în conformitate cu prevederile Legii nr. 448/2006, respectiv art. 62 și ale NP 

051. 

     D-l Primar întreabă dacă i-a fost vreodată îngrădit accesul la vreo ședință a consiliului local, inclusiv 

la ședința de astăzi. 

     D-l Pară Sorin spune că astăzi a fost supus unei umilințe inimaginabile. 

     D-l Primar spune că, așa cum a precizat și la începutul ședinței, astăzi este o situație deosebită, o 

ședință desfășurată în regim special, întrucât nu a existat un spațiu adecvat pentru desfășurarea acesteia, 

dar începând cu luna viitoare va fi un spațiu cu accesibilitate mai facilă. 

     D-na Secretar General spune că în cursul zilei de astăzi au fost programate evenimente prilejuite de 

zilele Liceului Teoretic George Moroianu la Centrul Multicultural și Educațional și nu s-a putut 

desfășura ședința acolo.  

     D-l Pară Sorin spune că situația de astăzi i-a afectat stima de sine și solicită ca pe viitor să se țină 

cont de actele normative antemenționate de dumnealui. 

     D-l Primar spune că se va avea în vedere cele menționate. 

     D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că, în urma invitației din partea municipalității din Vire, o 

delegație formată din 4 persoane din partea consiliului local s-a deplasat la această localitate înfrățită cu 

Municipiul Săcele, menționând că a fost o experiență benefică și se va  face și un raport în acest sens pe 

care îl vor prezenta și recomandă participarea pe viitor la acest tip de activități. 

    D-l Florescu Marius întreabă ce se poate aplica din această experiență. 

    D-l Crețu Valentin ia cuvântul și spune că ar fi oportun să se înceapă cositul ierbii mai ales în zona de 

școli și grădinițe săptămâna viitoare. 

    D-l Primar spune că se va demara începând cu ziua de mâine. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă dacă se poate repara trotuarul care coboară pe str. Al. I. 

Lapedatu până la intersecția cu str. Gheorghe Doja..  

      D-l Primar spune că sunt foarte multe urgențe, dar se are în vedere. 

      D-l Tóth Sándor spune că a fost sesizat de cetățeni și a observat și personal că pe str. Armata 

Română, intersecție cu Ady Endre, sunt foarte multe gropi. 

     D-l Primar spune, legat de acțiunea de plombări, că contractul inițial a fost insuficient fiind zone 

destul de întinse care au necesitat plombare, suntem în faza de încheiere a unui contract subsecvent, 

probabil într-o săptămână, pentru a finaliza și restul de străzi în cartiere. 

      D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și ridică problema urșilor din intravilanul localității, cum ar pe str. 

Narciselor, la blocuri unde a venit în plină zi.   

      D-l Viceprimar spune că, în conformitate cu OUG nr. 81/2021, rezumând, în situațiile care au existat 

până la acest moment și au fost sesizate pe numărul de urgență 112, toate intervențiile au fost cu risc 

redus, conform actului normativ indicat, astfel vorbim de animale care în prima fază a intervenției, 

respectiv de alungare, au reacționat pozitiv și s-au întors în habitatul lor natural, momentan există un 

singur exemplar cel care vine pe str. Valea Largă și în zona Spitatlului Municipal, pentru care se 

consideră că reprezintă un risc mediu și urmează să se facă o acțiune de relocare, în restul situațiilor se 

face mootorizare și dacă se impune  se va proceda mai departe așa cum prevede  OUG nr. 81/2021 și 

recomandă, dacă se semnalează astfel de situații, să se apeleze numărul unic de urgență pentru că acolo 

există un registru al evenimentelor, Jandarmeria, prima instituție abilitată de intervenție ține acest 

registru, toate situațiile semnalate prin 112 sunt în observație, sunt  monitorizate și așa cum a 

antemenționat până la acest moment a existat un singur exemplar, un pui de vreo 2 ani care face 

probleme  pe Valea Largă și care probabil va fi relocat. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă ce se are în vedere să se facă preventiv.  

    D-l Viceprimar spune că nu sunt acțiuni preventive conform  OUG nr. 81/2021, nu intră în atribuțiile 

autorității publice locale, acestea se fac de către gestionarii fondurilor cinegetice. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă au fost notificați gestionarii fondurilor cinegetice. 
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     D-l Viceprimar spune că, în conformitate cu prevederile OUG nr. 81/2021 sunt activități care le revin 

acestora. 

      D-l Popa Marius Cristian întreabă ce se face atunci conform OUG nr. 57/2019. 

      D-na Secretar General spune că există contracte încheiate cu gestionarii fondurilor cinegetice și 

medicul veterinar. 

     D-na Stoica Gabriela întreabă care este obiectul contractului. 

     D-l Viceprimar spune că obiectul contractului cu gestionarii fondului de vânătoare și cu medicul 

veterinar este de a asigura asistență pentru aplicarea OUG nr. 81/2021, respectiv de a face parte comisia 

care analizează toate aceste actțiuni de intervenție pentru eliminarea pericolului produs de prezența 

ursului  brun în intravilanul localității.  

     D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și spune că dorește să aducă la cunoștință faptul că a avut loc 

inspecția ARACIP la Liceul George Moroianu și cu toate unitățile arondate și s-a primit acreditarea, 

îndeplinind 24 de indicatori din 24, un aport avându-l și d-l fost director Munteanu care a dotat gradinița 

unde activează dumneaei cu echipamentele necesare, sens în care lansează mulțumiri și mai spune că ar 

dori să se realizeze asfaltarea intrării Grădiniței nr. 2 și a  aleii, ar fi nevoie de schimbarea parchetului la 

sala de clasă și punerea de tartan în curte. 

      D-l Munteanu Gheorghe spune că trebuie să se adreseze directorului Liceului George Moroianu în 

acest sens. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că d-na Balint face aceste solicitări în calitate de consilier local. 

      D-l Primar spune că trebuie să se facă o solicitare către conducerea liceului în acest sens și se va 

discuta referitor la posibilitatea de a susține financiar aceste lucrări. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie să facă două solicitări, una către executiv, în calitate de 

consilier local și una ca și cadru didactic, către conducerea liceului. 

      D-l Primar spune că alocările bugetare se fac doar la solicitarea unităților școlare. 

      D-l Viceprimar spune că există contracte de administrare între consiliul local și unitățile școlare care 

au fost adoptate de către consiliul local, iar unitățile de învățământ sunt ordonatori terțiari de credite. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că este vorba de două lucruri distincte aici. 

      D-na Stoica Gabriela întreabă dacă pe partea de la B-dul Brașovului până la str. Bisericii Române, 

pe str. Mihai Eminescu nu se poate face ceva, întrucât în anul 2019 s-a schimbat o țeavă de canalizare și 

s-ar fi putut asfalta, măcar acea porțiune. 

      D-l Primar spune că s-a semnat contractul de finanțare pe Anghel Saligny pe canalizare pentru cele 9 

străzi din cartierul Cernatu, printre care și str. Mihai Eminescu, urmând ca în 2-3 săptămâni  să se 

semneze și contractul de reabilitare rețele de apă potabilă, care pe acest tronson trebuie făcută de la zero 

și dumnealui consideră că dacă lucrurile decurg bine anul acesta se pot finaliza aceste lucrări pe cele 9 

străzi, astfel încât anul viitor să se prindă în buget și să se realizeze documentația tehnică în vederea 

asfaltării, întrucât generează probleme atunci când sunt viituri și tot pietrișul este adus în centrul 

municipiului.  

      D-l Costea Cătălin Ionuț spune că revine cu întrebarea cu privire la licitația pentru parcări. 

      D-l Primar spune sunt programate 3 licitații pentru parcări, încă nu s-a stabilit ziua, dar prima este 

programatăă în săptămâna 6-9 iunie pentru Cart. Movilei, următoare săptămână pentru Cart. Ștefan cel 

Mare și următoarea săptămână pentru Cart. Electroprecizia, dar se vor stabili probabil până miercuri 

zilele exacte, la licitație urmând să fie prezentă comisia formată și din consilieri locali. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț întreabă dacă mai există anul acesta șanse să se facă noi locuri de parcare în 

Cart. Ștefan cel Mare. 

      D-l Primar răspunde că anul acesta nu se vor mai face, menționând că lucrările de extindere parcări 

au un grafic foarte clar, câte un tronson de cartier, se va decide împreună care tronson anul viitor, va fi 

câte o zonă de cartier pe care o vom reabilita, inclusiv cu extindere parcări. 

     D-l Florescu Marius spune că în parcul Prichindel din Cart. Electroprecizia s-a semnalat prezența 

unor grupuri huliganistice, care deranjează liniștea publică. 

      D-l Primar întreabă dacă este vorba de Parcul Prichindel sau de Parcul Mihai Eminescu, pentru 

acesta din urmă mai existând reclamații. 

      D-l Florescu Marius spune că este vorba de Parcul Mihai Eminescu. 

      D-l Primar spune că s-au luat măsuri cu Poliția Locală, este punct zero de verificare, iar dacă 

lucrurile nu pot fi ținute sub control, s-a observat că eliminarea copertinelor duce la disiparea găștilor, pe 

moment nu este o soluție, acest lucru s-a făcut și parcul din zona Carierii unde a avut efect, întrucât 

invadau locul de joacă, copiii nemaiavând acces. 

     D-l Popa Marisu Cristian spune că acum stau la intrarea pe str. Morii. 
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     D-l Primar spune că nu trebuie confundați cei care vin cu mașinile, beau o cafea și stau la discuție 

acolo și  nu fac probleme. 

     D-na Popescu Gabriela spune că se adună și pe Coasta Vie, problema nu este că se adună, ci că 

ascultă muzică foarte zgomotoasă.    

     D-l Viceprimar spune că se poate denunța activitatea la numărul de urgență 112. 

     D-na Popescu Gabriela întreabă dacă Poliția Locală a mai fost sesizată cu privire la câinii ciobănești 

care au atacat-o și pe dumneaei de la stâna de la Piatra Netedă care atacă oamenii chiar dacă nu sunt cu 

oile. 

     D-l Primar solicită transmiterea unei adrese către proprietar în vederea remedierii situației. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că are mai multe probleme de ridicat, prima este cu privire la apa potabilă 

din Cart. Gîrcini. 

     D-l Primar spune că se cunoaște foarte bine situația cu apa din Cart. Gârcini, la ora actuală este în 

faza de licitație cu termen de depunere 6 iunie pentru proiectul de pe GAL, apă-canal pe str. Barajului, 

probabil anul acesta se vor finaliza lucrările aici, iar cetățenii vor fi obligați  să se racordeze la rețeaua 

de canalizare și apă potabilă și atunci vor plăti. Dumnealui mai spune că trebuie să se identifice soluții 

ca acele conducte care acum sunt trase ca să nu fie oprite, problema care se ridică fiind cine plătește apa 

din acest cartier. 

    D-l Gîndac Nicolae întreabă, dacă se introduce canalizare pe str. Barajului, cei de pe alte străzi, cum 

ar fi Lămîiței pot să se racordeze la această canalizare. 

    D-l Primar spune că este exclus acest lucru pentru că d-l consilier local face referire la apa pluvială 

care nu poate fi băgată în canalizarea menajeră, pentru că cetățenii, nu doar cei de acolo, scot 

supraplinul de la fose în stradă, ceea ce nu se va mai întâmpla și nu pot fi devesrsare în rețeaua de 

canalizare menajeră, va mai dura 1-3 ani până se va interveni cu lucrări. D-l Primar mai spune că 

proiectul Companiei Apa este într-o fază finală, probabil că într-o lună se va scoate la licitație,  pe 

programul POIM, fiind cel mai mare proiect al acesteia la ora actuală la nivelul de ADI și probabil se va 

începe în mai multe zone, printre care și Cartierul Gârcini unde s-a reușit să se intabuleze străzile, mai 

sunt ceva clarificări pentru unele străzi, dar se va realiza, fiind obligatoriu ca străzile să fie intabulate, 

 s-a tot discutat că s-a început un proiect mare de intabulări în anul 2016, iar dacă nu se intabulau, nu 

 s-ar fi putut accesa nici un program. 

      D-l Gîndac Nicolae mai întreabă dacă canalizarea de pe str. Amurgului se poate deversa în această 

nouă canalizare. 

     D-l Primar spune că aceea este tot pluvială și se va găsi o altă soluție și spune că  ceea ce vine de la 

blocul de acolo se va deversa în noua rețea.  

     D-l Gîndac Nicolae spune că pe unele străzi nu s-a putut intra cu utilajele în vederea pietruirii. 

     D-l Primar spune că utilajele nu pot fi modificate în funcție de specificul străzilor, trebuie găsite 

soluții să se intre cu utilaje mai mici, se va analiza punctual, dar în mare parte străzile s-au rezolvat. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că o altă problemă o reprezintă iluminatul stradal pe străzile de lângă 

pădure. 

     D-l Viceprimar spune că la Vire la orele 22 :00 iluminatul de pe toate străzile secundare este oprit.  

     D-l Gîndac Nicolae spune că  aici coboară animale sălbatice care atacă oamenii. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că în urmă cu două ședințe a solicitat să se întreprindă măsuri cu 

privire la lucrarea de introducere a cablului de 380 care pornește de pe str. Morii până la terenul de tenis, 

unde, în urma lucrării, constructorii nu au adus drumul și șanțul la starea inițială.  

      D-l Primar solicită detalii suplimentare despre lucrarea care s-a desfășurat acolo și cere verificări din 

partea structurii de specialitate din Primărie pentru a se vedea dacă s-a făcut cu autorizație, dacă a avut 

aviz de săpătură și dacă s-a adus la starea inițială. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că au autorizație, dar după ploaia de seara trecută, cablul este la 

suprafață, din aceeași cauză rigolele transversale s-au înfundat, iar podețul acela tubular este plin de 

aluviuni aduse de acolo. Dumnealui mai spune că s-a intrat cu piatră pe străzi, 2-3 bascule sunt 

conforme, a patra este cu bolovani foarte mari. 

     D-l Primar solicită verificări pe străzi în acest sens.   

     D-l Popa Marius Cristian spune că nu se poate circula cu bicicleta și ar fi necesar să se aducă niște 

textură fină pentru a se împăna. Dumnealui spune că mai are o reclamație de la un cetățean de pe str. 

Morii care sesizează faptul că bordurile nu au fost vopsite cu alb și roșu. 

    D-l Florescu Marius spune că ar fi oportun ca la intrarea în cartiere să fie blocurile identificate. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că acest lucru cade în sarcina asociațiilor de proprietari. 
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    D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă a început acțiunea de cosit, pe str. 7 Izvoare iarba find foarte 

mare. 

   D-l Viceprimar spune că în Franța iarba se cosește foarte puțin pentru păstarea biodiversității. 

   D-l Primar anunță că probabil în săptămâna 6-10 iunie va fi o ședință extraordinară întrucât s-a semnat 

contractul de finanțare în Cernatu și trebuie aprobată introducerea sumei în buget pentru a nu se 

tergiversa lucrurile, iar următoarea ședință ordinară va avea loc în penultima săptămână a lunii iunie, 

săptămâna 19-23. 

   D-na Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, 

drept pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:05. 
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